
3313 - مشکلات پیش روی دختری مسیحی که قصد مسلمان شدن دارد

سوال

من دختری مسیحی هستم که چند ماهی است درباره‌ی اسلام مطالعه می‌کنم و توانسته‌ام ترجمه‌ی قرآن را به
پایان برسانم و علاوه بر آن چند کتاب و چندین مقاله و.. را که در اینترنت یافتم درباره‌ی اسلام مطالعه کنم.

مدعی نیستم که همه چیز را می‌دانم یا می‌فهمم، چون هنوز چیزهای زیادی هست که باعث حیرت من می‌شود و
پذیرش برخی از احکام عملی اسلام و تفسیراتی که درباره‌ی آن خوانده‌ام برایم دشوار است. اما به الله و

پیامبری محمد و اینکه قرآن کلام اوست ایمان دارم.

سوال من این است: اکنون کاری که من باید در قبال این ایمان انجام دهم چیست؟ همانطور که گفتم هنوز
چیزهای زیادی هست که نمی‌دانم یا درکش نمی‌کنم و این تصمیم مهمی است که می‌خواهم بگیرم و صریح

بگویم احساس می‌کنم در برابر یک مسئولیت بسیار بزرگ قرار دارم. اما بیشترین چیزی که مرا ناراحت می‌کند
این است که تا چه حد خواهم توانست بعد از مسلمان شدن به تعالیم اسلام پایبند بمانم. من همین الان هم خیلی

چیزها را در زندگی‌ام تغییر داده‌ام؛ از نوشیدن الکل دست کشیده‌ام و دیگر گوشت خوک نمی‌خورم و سعی
می‌کنم وقتی از خانه بیرون می‌روم لباس آستین بلند و شلوار یا دامن بلند بپوشیم. اما می‌دانم که چیزهای

دیگری هم هست که به دلایلی )حداقل آنطور که الان فکر می‌کنم( نمی‌توانم فورا بعد از مسلمان شدن انجامش
دهم، مانند پوشیدن حجاب.

همینطور من الان در خارج از کشور درس می‌خوانم )در آمریکا، خودم اروپایی هستم( و هنگام کریسمس پیش
خانواده‌ام خواهم بود، اما فکر نمی‌کنم بتوانم فورا مسلمان شدنم را به آنان بگویم، و برای همین نمی‌دانم که آیا

می‌توانم چیزهایی مانند خواندن نماز در پنج وقت یا روزه یا خودداری از خوردن گوشت خوک را وقتی
کریسمس پیش آنها هستم عملی کنم.

آیا در این حالت که می‌دانم نخواهم توانست همه‌ی وظایف دینی‌ام را )حداقل فورا( انجام بدهم درست است که
وارد اسلام شوم؟ با توجه به اینکه هنوز هم چیزهای زیادی هستند که آن را نمی‌فهمم یا پذیرش آن با رضایت

کامل برایم سخت است که به سبب فهم یا علم کم من است. خواهش می‌کنم من را راهنمایی کنید.

پاسخ مفصل
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آنچه شما بانوی محترم خردمند و جستجوگرِ حقیقت انجام داده‌اید
در حقیقت کاری است بسیار زیبا و بزرگ، و تنها همین

باقی مانده که آن را با بزرگترین گامِ زندگی‌تان
یعنی به زبان آوردن شهادتین و وارد شدن به اسلام کامل نمایید.

ما واقعا به این تلاش شما یعنی خواندن کامل ترجمه‌ی قرآن
کریم و کتاب‌ها و مقالات درباره‌ی اسلام و خودداری از

برخی حرام‌ها مانند نوشیدن خمر و خوردن گوشت خوک با دیده‌ی
تقدیر نگاه می‌کنیم، و مهم‌تر از همه قانع شدن شما به دین

اسلام و پیامبر اسلام و کتاب آن است. با نگاه به سوال شما می‌توان به
طور خلاصه موانعی که پیش روی شما قرار دارد را در دو جنبه خلاصه

کرد:

ـ برخی مشکلات اجتماعی.

ـ باقی ماندن برخی موارد که هنوز علم شما به آن کامل نشده
و برایتان قابل فهم نشده است.

در مورد جانب دوم باید بگوییم: برای وارد شدن
به این دین شرط نیست که حتما شخص نسبت به همه‌ی جوانب

اسلام کاملا عالم باشد، زیرا اسلام دریایی است بس وسیع،
برای همین شخص می‌تواند اسلام بیاورد و سپس به

تعلیم دین خداوند و کامل شدن قناعتش به دیگر احکام شرع بپردازد.
در آغاز صرفا ایمان اجمالی به ارکان ششگانه‌ی ایمان

)ایمان به الله، ملائکه، کتاب‌های خداوند، پیامبرانِ او و روز
آخرت و تقدیرِ خیر و شر( و علمِ اجمالی و تسلیم در برابر

ارکان پنجگانه‌ی اسلام )شهادتین، برپا داشتن نماز پنجگانه، دادن زکات،روزه‌ی
رمضان و حج خانه‌ی خدا در صورت توانایی( کافی است.

این را نیز بدانید که علم و قناعت به تدریج
حاصل می‌شود و ایمان نیز با انجام عبادات و طاعات افزون

می‌شود و همه‌ی اینها باعث فهم بیشتر احکام الهی و
تسلیم در برابر آن می‌گردد.
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اما درباره‌ی جانب اول مشکل شما من یقین دارم که
اگر شما اسلام بیاورید و نیت خود را برای خداوند خالص
بگردانید و اعمال نیک انجام دهید، خداوند به شما نیرو و
ثبات و شجاعت و یقینی عطا می‌کند که خواهید توانست
با دیگر سختی‌ها روبرو شده و بر آن غالب شوید. تجربه‌ی

دیگر زنانی که مانند شما اسلام آورده‌اند بهترین نمونه است که
در آینده و در صورت انجام دیگر احکام شرعی مانند حجاب در

محیط کفر چه چیزی رخ خواهد داد، و همینطور می‌گوییم:
اگر زنی از ما بپرسد که آیا بدون اینکه حجاب را رعایت کنم

مسلمان شوم یا آنکه بر کفر باقی بمانم؟ بدون شک خواهیم گفت:
اسلام بیاور، چون گناه و خطر و فاجعه‌ی ماندن بر کفر اصلا با
اینکه شخصی اسلام بیاورد و در کنار آن مرتکب برخی گناهان

شود قابل مقایسه نیست.

ما کاملا سختی‌ها و مشکلات اجتماعی که شما درباره‌اش صحبت
کرده‌اید را درک می‌کنیم و به یقین می‌دانیم

که مخالفت انسان با خانواده و جامعه‌ی پیرامونش کاری است بس
دشوار، اما خداوند هر سختی را آسان می‌کند. الله متعال می‌فرماید:

لِيُّ اللّهُ وَ ﴿وَ
﴾ ]آل عمران: ۶۸[ نِينَ مِ ؤْ الْمُ

)و الله یاور مومنان است(.

و می‌فرماید:

ل عَ جْ قِ اللَّهَ يَ تَّ ن يَ مَ ﴿وَ
ا﴾ ]طلاق: ۲[ جً رَ خْ لَّهُ مَ

)و هر کس تقوای الله را پیشه سازد برایش راه برون

رفتی قرار می‌دهد(.

و همچنین می‌فرماید:

4 / 3



دَ لُ اللَّهُ بَعْ عَ جْ يَ ﴿سَ
ا﴾ ]طلاق: ۷[ رً سْ رٍ يُ سْ عُ

)الله پس از سختی آسانی فراهم می‌کند(.

و می‌فرماید:

ينَا وا فِ دُ اهَ ينَ جَ الَّذِ ﴿وَ
لَنَا﴾ ]عنکبوت: ۶۹[ بُ مْ سُ هُ نَّ يَ دِ هْ لَنَ

)و کسانی که در راه ما تلاش کرده‌اند به یقین آنان

را به راه‌های خویش هدایت می‌کنیم(.

همینطور این را باید برای شما بیان
کنیم که اگر کسی اسلام بیاورد و سپس از آزاری بترسد که

طاقتش را ندارد می‌تواند اسلام خود را پنهان بدارد و عباداتش را از
کسانی که پیرامون او هستند مخفی کند. درست است که این

دشوار است اما در راه پیروی از حق و نجات خود از آتش جهنم همه
چیز آسان و ناچیز است و انسان مومن قطعا بر همه‌ی این

دشواری‌ها فائق خواهد شد.

در پایان این پاسخ باید از شما برای
این تلاشی که مبذول داشته‌اید و گام‌هایی که

برداشته‌اید و توجه شما تشکر نماییم و امیداوریم با
این پاسخ گامِ بعدی برای شما واضح شده باشد. ما نیز با

کمال میل و خوشحالی کامل آماده‌ایم شما را در هر امری که
بعدا به آن نیازمند باشید کمک کنیم و از الله متعال

خواهانیم شما را به سوی راه حق راهنمایی کند و
یاری دهد و کارهایتان را برایتان آسان گرداند، و

این الله است که بندگان را به سوی راه صحیح هدایت
می‌کند.
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